
 

 

 
 
Styrelsemöte 3 december 2024 
Bikupan Kyrkgatan 1, Östersund 
 
Deltagare: 

Pär Åsgård, Frösö Båtklubb, ordförande 
John-Olof Mannberg, Bergs Båtklubb 
Eric Nilsson, Frösö Båtklubb 
Lasse Göransson, KVBF 
Stefan Persson, Brunflo Båtklubb 
Bo Eklund, Östersunds Hamnförening 
Krister Högkvist, Östersunds Motorbåtsklubb 
Tomas Bergström, Kajakklubben Njord 
Jens Jonsson, Frösö Båtklubb 
Håkan Göransson, Frösö Båtklubb 
Daniel Mattias, Storsjöns Segelsällskap, via Teams 
Gustav Jernberg, Storsjöns Segelsällskap, via Teams 

 
1. Mötet öppnades. 

 
2. Dagordningen godkändes. 

 
3. Ordförande gick igenom protokolllet från senaste styrelsemötet. 

 
4. Ekonomin i båtförbundet är god. 

 
5. Vår hemsida fungerar tillfredsställande. 

 
6. Mötet resonerade om det svar som Storsjö Aqua gett angående att de utan JBF:s 

godkännande kopierat vårt sjökort utan vårt godkännande. Vi har fått rådet att söka 
ersättning för detta och vi kommer lämna ett förslag om att kräva ca 30 000: -.   

 
7. Mötet resonerade om hur bemanningen av tillsynen för Kungsgårdsviken ska 

skötas för kommande sommar. Ett förslag blev att berörda klubbar tar upp 
synpunkter och idéer på medlemsmöten. Diskussionen fortsätter i driftsgruppen och 
att styrelsen resonerar om vilka kostnader vi kan ta och vi återkommer till klubbarna 
senare. 
 

8. En ansvarig för bokningar av bastu m m i Kungsgårdsviken behöver tillsättas och 
styrelsen tar upp detta vid ett senare möte. 
 

9. Ordförande informerade om diskussioner vid SBU:s Unionsmöte i oktober. 
 



 

 

10. Mötet resonerade om hur klubbarna på olika sätt ordnat med att få in 
medlemmarnas personnummer i BAS. 
 

Ås Båtklubb ansöker om ett bidrag om 5 000: - för nödvändiga åtgärder för bl a byte 
av bryggornas fästanordningar. Beslut tas vid nästa styrelsemöte.  

 
11. Nästa möte blir tisdag 21 januari, kl. 18.30 i Bikupan. 

 

12. Mötet avslutades. 
 
 
Vid protokollet 
John-Olof Mannberg 
 
Justerat 
Pär Åsgårdh 
 


